
Zasedání Kolejní rady dne 14. 12. 2023 
 
Kde: v místnosti Kolejní rady 
Přítomni: Damian Wałoszek, Tim Anderle, Anna Marie Kokrhounová, Jonáš Havelka 
Omluveni: Nikoleta Anderlová 
Hosté: Jana Provazníková 
Zapisovatel: Anna Marie Kokrhounová 
Zasedání začalo v 8:30. 
 
Program zasedání:  

 Klavírní místnost  
 Parkování 
 Závora 
 Údržba sušáren 
 Plocha kolem koleje 
 Stavební práce 
 Kouření u kolejí 

Klavírní místnost 
D. Wałoszek navrhl prodloužení otevírací doby klavírní místnosti aspoň do 1. nebo 2. 

hodiny v noci. J. Provazníková zamítla nonstop fungování, ale souhlasila s prodloužením do 1:00. 

Parkování 
Na východ od budovy A je dvacet placených míst vyhrazených na parkování. Další se 

přidají v případě, že vznikne přetlak na ta stávající. Plocha u popelnic není určena na parkování. 

Závora 
Dne 14. 12. 2023 došlo po 8 hodině ranní k incidentu, kdy přes závoru nebylo do areálu 

vpuštěno auto záchranné služby asi po dobu pár minut. J. Provazníková o tom byla 
informována. Problémem je střídání vrátných, kteří jsou zodpovědní za vpouštění vozidel do 
areálu. Vždy by tak měl být vrátný přítomný alespoň na jedné vrátnici. Podle J. Provazníkové 
by se v novém roce mohla situace na vrátnici zlepšit.  

Údržba sušáren 
Pokud je v sušárně nějaký nedostatek, např. chybí šňůry na prádlo, je třeba to nahlásit 

na příslušné vrátnici nebo napsat do elektronické knihy závad. 

Plocha kolem koleje 
V období, kdy je okolí koleje zasněžené, má docházet k denní údržbě ze strany koleje. 

FHS má možnost zapnout systém na odmrazovaní plochy, ale to se naposledy stalo až po iniciaci 
ze strany J. Provazníkové, proto byla plocha více nepřístupná.  

Postupně by se mělo začít řešit také okolí koleje, které bylo mimo jiné součásti projektu 
na výstavbu FHS. Dělá se vše pro to, aby se zlepšovalo především venkovní osvětlení, které je v 
současné době nedostačující, a odpady. 

Stavební práce 
V příštím roce by se měly začít dělat větší stavební práce ve společných prostorách 

některých buněk. Začátek těchto prací ještě není známý, ale až bude stanoven pevný termín, 
J. Provazníková bude studenty dopředu informovat.  

 

 



Kouření u kolejí 
J. Havelka vznesl připomínku, že u vchodu do budovy B obyvatelé kouří, což je pak cítit 

v přízemí koleje. D. Wałoszek poznamenal, že kouřit by se mělo pouze v oficiálně vyhrazených 
prostorách pro kuřáky, což je druhý vchod do budovy A. U budovy B za takovýto prostor 
navrhuje okolí laviček.  


